
Dona Samfällighetsförening 
716444-3157 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 20210530 

Plats:  Via Zoom 

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Lars-Inge Carlson, Mats Hagberg, Ljubi Nygren, Micael Nilsson, Ellen Hjelmgren 

 

 

Dagordning 
 

Mötets öppnande 

Gert-Ove förklarar mötet öppnat 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns 

Genomgång av föregående protokoll 

Vissa garage är i dåligt skick och det gäller för varje område att se över detta. 

Lars-Inge kollar med Lars och Christer om de har nycklar då alla idag närvarande har var sin. 

Gert-Ove informerade om kranarna i gatan. 

 

Uppföljning av städdagen 

Städdagen förhöll sig bra trots pandemin. Nu är också komposten tömd. 

Ekonomi 

Alla har betalt medlemsavgiften. 

849410:- finns i kassan för tillfället.  

 

Övrigt 
Förfrågan från Lysekils Vänner om en sten kan få tas från Dona för att skapa ett konstverk i parken. De lägger 

då dit en annan sten. Trots att Gert-Ove har tackat nej så ger de sig inte. De kringboende är också emot detta. 

Styrelsen röstar därmed NEJ till detta. 

Elibilsladdningen. Offert från Midroc har kommit där vi istället uppgraderar elen i garagen för att kunna koppla 

in laddbox där så önskas. Då slipper man ”offra” parkeringsplatser på området. Då elen till viss del redan är 

dålig i garagen så en upprustning skulle ändå behöva göras. Styrelsen uppmanas att läsa igenom utskicket med 

offerten som Gert-Ove skickade i morse. 

Mats går igenom uppställningsplatserna för tillfället.  

Ljubi nämner att slangen till pallkragarna saknar en koppling. Tänk på att inte slänga ätbart i komposten då 

råttor tittade fram i samband med tömningen. Satsning på att snygga till den lilla stäppen i svängen. Behövs 

grus, grävmaskin, duk och jord. Det rörs sig om c:a 25000:- plus ideellt arbete till att börja med. 



Nästa möte 5/9 kl 17:00 

 

Vid protokollet: ________________ Justeras: ________________  

 Lars-Inge Carlsson                 Gert-Ove Forsberg  

 


